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1 Verdeling bestuursmandaten 
Op de Algemene Vergadering van 26 maart werden volgende bestuursleden verkozen: 

- Francis Notenboom 

- Jan Adriaenssens 

- Jessica Claesen 

De bestuursmandaten van voorzitter en secretaris zijn momenteel vacant. Er wordt besloten om tot 

volgende functieverdeling over te gaan: 

Beslissing: 

Het bestuur gaat akkoord met de toewijzing van volgende functies: 
 

- Voorzitter: NOTENBOOM Francis 
- Secretaris: ANNAERT Axel 

 

Bijgevolg geldt volgende samenstelling van het bestuur van BSV: 

 

• Voorzitter: NOTENBOOM Francis 

• Secretaris: ANNAERT Axel 

• Penningmeester: BIELEN Roland 

• Bestuurslid: ADRIAENSSENS Jan 

• Bestuurslid: CLAESEN Jessica  

2 Topsport 
 
Meeting Steven Van Beylen (Paranthee) en Andrea Shkieli (1/3/2022) 
Andrea Shkieli is een gedreven mindervalide schutter met de Griekse nationaliteit. Hij woont reeds 
langer in België en kan ook voor ons land opkomen. 
Na ons gesprek heb ik Wim Boehme (Tr B) heeft Wim Andrea gecontacteerd en verder opgevolgd... 
 
Kledij voor Yellow Arrows – BOIC 
Ben Adriaensen volgt dit prima op. WEL jammer dat de Waalse collega’s niet tijdig alles kunnen 
inleveren. Marina wenst haar kledij te verwisselen (te klein of te groot) bij het BOIC, maar ze kan de 
juiste persoon niet bereiken...  
Omdat er geen pakket was voor Compound werd het pakket van de TD overgedragen aan Reginald. 
 
Dossier damesteam ingediend bij WA 
We moeten hier een knoop doorhakken richting EK München. Ik heb onder voorbehoud een 
damesploeg ingeschreven voor het EK, nu dienen we dringend te kijken of dat de dames die we voor 
ogen hebben over voldoende niveau beschikken. 
 
Opvolging situatie Elian 
Er vond een gesprek plaats met Elian en zijn ouders om te bekijken wat voor hem de beste 
omkadering is (tewerkstelling, ondersteuning,…). Dit wordt verder met Sofie Debaere opgevolgd. 
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Wietse aan boord.. 
Op 1/04 vond de eerste werkdag van Wietse plaats. Onze nieuwe headcoach had er zin in en we zijn 
vlot van start gegaan. 
  
Dossier Sport Vlaanderen 
Rapportering dossier topsport 2021 werd ingediend eind maart. 
 
ABCD-commissie – 12/04/2022 
Vergadering in Brussel met Wietse en Marina, Marc en leden van de ABCD commissie 
Doel: afspraken maken mbt het project. 
 
Voorbereiding Topsport commissie 
Eerste Topsport commissie wordt ingepland op 27/4/2022 
 
Voorstel van TSC 2022 
• Technisch Directeur - Jul Clonen 
• Head Coach - Wietse Van Alten 
• Vertegenwoordiger atleten - Charlotte Destrooper 
• Vertegenwoordiger omkadering - Tom Mertens 
• Vertegenwoordiger programma's (TDP-TOP-TPP)- Steven Van Haeren & Thierry Maes & Nico Thiry 
• Vertegenwoordiger Compound en andere disciplines: Reginald Kools 
• Vertegenwoordiger Raad van bestuur : Roland Bielen & Jessica Claesen 
• Vertegenwoordiger Sport Vlaanderen : Sofie Debaere 
 

3 Administratieve zaken 
 

• Opmerkingen verslag Bestuursvergadering 14/03/2022.  
Er zijn geen bemerkingen op het ingediende verslag. 
 
Beslissing: 

Het Bestuur aanvaardt het verslag van de bestuursvergadering van 14/03/2022. 
 

• Update financiële stand van zaken 
De AC overloopt kort even de belangrijkste zaken mbt de financiën. 
 
In de begroting worden de cijfers tot en met vandaag weergegeven (3de kolom).  
 
Wat betreft de inkomsten: 
 

- Bij de lidgelden werden van 75% van de totalen van de lidgelden voor het seizoen 21-22 
opgenomen aangevuld met facturen eerste kwartaal die vandaag verstuurd werden. 

- Sport Vlaanderen heeft reeds de eerste schijven uitbetaald voor Topsport, werkingssubsidies 
en jeugdsport. 

- Inschrijvingsgelden VK indoor: net niet break-even, een volledige opsplitsing werd op de 
bestuursvergadering van februari gepresenteerd. 

 
Wat betreft de uitgaven: 

- Uitgaven in het kader van het VK indoor 
o Huur sporthal 
o Huur chronotir  
o Aankoop materiaal 
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o Aankoop medailles en aandenkens 
o Vergoedingen scheidsrechters 
o Drank en maaltijden voor de medewerkers 

- Huur secretariaat werden inmiddels 2 kwartalen aangerekend. 
- Uitgaven in het kader van topsport: 

o Uitgaven verplaatsingskosten Jarno in het kader van het tosportstudentenproject 
o Vliegtickets voor uitzendingen naar Bulgarije en Antalya 
o Kosten kinesistenpraktijk Kineworks 
o Er worden geen facturen meer aangerekend voor de huur van de buitenstand. Alle 

deelnemers werden in principe opgenomen op de topsportlijst en mogen in principe 
vrij de accommodatie gebruiken 

- BSV betaalt lidgelden voor het Vlaams Sporttribunaal en de Vlaamse Sportfederatie. 
 
Andere belangrijke financiële zaken 
 
Met de aanstelling van Wietse werd er besloten op de bestuursvergadering van januari dat er gsm 

abonnementen en gsm toestellen mochten aangekocht worden. 

Hier was echter budget voor opgesteld, welk toestel mag er aangekocht worden? 

 

Beslissing: 

Het bestuur gaat akkoord de aankoop van een telefoontoestel voor de drie  personeelsleden.  
 
Het budget voor de aankoop van het toestel ligt rond de 380 euro (Galaxy A52S). Indien een 
personeelslid een duurder toestel wenst, dan dient men de extra kost van dat toestel zelf te betalen 
(waarde van het toestel – 380 euro). Wanneer de samenwerking met het personeelslid wordt 
beëindigd dient hij of zij de restwaarde (afschrijvingstabel) van het toestel te betalen. 
 
Voorkeursabonnement: Mobile Vikings 15 GIG. 
  

• Ledenadministratie stand van zaken: 
Sedert de vorige bestuursvergadering hebben 56 leden zich aangemeld bij BSV 
 
Stand ledenaantallen: 

o Op 11 oktober 1335 leden  
o Op 8 november 1404 leden 
o Op 13 december 1479 leden 
o Op 10 januari 1486 leden  
o Op 21 februari 1509 leden 
o Op 14 maart 1524 leden 
o Op 11 april 1580 leden 

 
De transfers werden inmiddels uitgevoerd en de leeftijdscategorieën werden aangepast op 1 april. 
 

4 Intern beleid 
  

• Lancering project Archery 4 Life 
De STC overloopt kort de doelstellingen van het nieuwe project. Dit nieuw project vindt zijn aansluiting 

bij het reeds gelanceerde project “Start 2 Bow”. Eens men gestart is met de boogsport gaan we nu  

dieper in hoe we op een gezonde wijze een gans leven aan de slag kunnen blijven. 
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Het project is gefundeerd op 3 luiken: 

- Voeding: wanneer kan je best welke voeding nuttigen? 

- Mentaal luik: Hiervoor werd contact opgenomen met sportpsycholoog Jan Dielens. Deze 

persoon zou een aantal Workshops komen geven. De prijs dient nog verder besproken te 

worden. 

- Fysiek luik: Hier wordt vooral dieper ingegaan op blessurepreventie. Hiervoor doen we 

beroep op Tom Mertens van Kineworks. 

 

Beslissing: 

Het bestuur gaat akkoord met de verdere uitwerking van het project. Er dient vooral bekeken te 

worden hoe de workshops van het mentaal en fysiek luik georganiseerd kunnen worden. We zouden 

tot een overeenkomst moeten komen met de spreker dat deze worden opgenomen en gepubliceerd 

kunnen worden in het persoonlijk profiel van onze leden.  

Eveneens dient er een bewustwordingscampagne opgestart te worden bestaande uit onder andere 

posters en social media filmpjes/challenges. 

 

• Voorbereiding Algemene Vergadering RBA 

Ondertussen heeft iedereen van het bestuur de uitnodiging voor de AV RBA op woensdag 13 april  
per mail mogen ontvangen. Alle bestuursleden Boogsport Vlaanderen zetelen als lid in de AV RBA. 

Wat betreft de boekhouding RBA heb ik deze terug in handen genomen na het ontslag van de vorige 
penningmeester Tom Markey. Probleem is dat ik eveneens aangeduid ben als verificateur vanuit de 
Vlaamse zijde. Ik moet dus de boekhouding vrijgeven die ik zelf gevoerd heb. Het valt dus te bekijken 
of de verificateur langs Waalse zijde hier bezwaar gaat tegen hebben. De controle van de 
boekhouding wordt uitgevoerd 1 uur voor de aanvang van de AV RBA. 

Gelieve volgende zaken te bekijken op de AV RBA: 

- Wie gaat de boekhouding 2022 bijhouden  
- Wie gaat deze controleren langs Vlaamse zijde? 

Beslissing: 

Het bestuur zal deze zaken voorleggen op komende AV RBA 

 

• Afvaardiging congres München 
 
Voor de aanvang van het EK te München organiseert WAE daags voordien een congres. 
Vanuit de RBA zou Francis zich kandidaat stellen om deel te nemen aan het congres (kosten BOIC). 
 
 
Beslissing: 

Het bestuur gaat akkoord met de afvaardiging van Francis. 
 

• Ondersteuning en begeleiding promo events en initiaties 
 
De Krinkel groot Chiro event op de kolonie van Wortel, dichtbij het lokaal van Merksplas. Ze mikken 
op 6500 deelnemers over 5 dagen en er zijn 3 sessies boogschieten voorzien. 
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Bekijken of we dit vanuit BSV groter kunnen bezien: demonstratie, doelschieten, 3D en archery tag 
 
 
Beslissing: 

De STC zal hiervoor contact opnemen met de organisatie. 
 

5 Beleidsdomeinen 
 

• 25 meter:  

- Aanvraag VK 25m 3p: 

Momenteel zijn er twee clubs kandidaat voor het organiseren van het VK. SBH op 6 augustus en BSB 

op 28 en 29 mei. 

 

Beslissing: 

Het bestuur is van mening dat geen van de bovenvermelde data aanvaardbaar zijn voor de organisatie 

van het VK 25 meter. 

Er dient een organisator gezocht te worden voor het weekend van 2 & 3 juli. De club PSE zal dit verder 

bekijken of dit al dan niet mogelijk is. 

 

De voorzitter zal contact opnemen met de club DKP zodat de nodige afspraken kunnen gemaakt 

worden voor de 100 jarige editie van de interland.  

 

• LA  

- Aanvraagdossier DVS: 

Het BK LA staat ingepland op het weekend van 17 en 18 september. Dit valt echter samen met het 

BK 25m. Op de AV RBA zal de vraag gesteld worden of de organisator van het BK 25 meter een 

week vroeger kan organiseren. Indien nee, zou het BK LA nog in het laatste weekend van 

september kunnen plaatsvinden. Dit is niet ideaal aangezien de meeste schutters reeds zijn 

overgeschakeld op het indoorschieten. 

 

- 1440 round KHV: B of A status? 

De club KHV stelt de vraag of ze een A status wedstrijd kunnen aanvragen voor hun 1440 round. 

In het sportreglement staat duidelijk vermeld dat indien een club een eerste keer organiseert, 

enkel een B status kan aanvragen. 

 

Beslissing:  

Het bestuur is van mening dat de reglementen dienen gevolgd te worden (seizoen is reeds 

begonnen). De 1440 round van KHV zal dus een B-wedstrijd zijn. 

 

Einde vergadering: 21:30 

Datum volgende vergadering: 9/05 

 

 Voorzitter      

 

Francis Notenboom       


